

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

25. März 1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

25. Initium Sapientiae Timor Domini. Nam
ex altero fluit, quomodo Deum reveremus, eo
majorem sapientiam adipiscimur, et quo sa-
pientiores evadimus, eo magis Deum revere-
mur. Reverentia enim haec, Amorem et
Fiduciam includens, ex illa ipsa cognitione
Dei, quae Summa sapientia est, provenit, ita
ut de Bonitate Dei certi esse non possimus,
quin maximo desiderio teneamur, ejus amici-
tiae et gratia obtinenda et conservanda. Ita
cognoscentibus Deum. / nomina exprimebant
essentiam rerum: / in eo delectantur, qui
delectantur in eo. ab illo liberabuntur et
extollentur

וְיִתֵּן לָנוּ יְיָ אֱלֹהֵינוּ יָד וְעֵצָה כְּכֹל יָמֵינוּ

Sed in hac cognitione nemo proficere
potest nisi a Veritate ipsa doceatur. vixit
23. et 24 hujus mensis. hoc tantum addi
potest, quod illud quod dicitur, eodem tendere

videatur, quo tendit Salvatoris nostri, et
(si) dicitur, / bēlqra 2. l'v nupēv p'vō b'elqra // (coelestis propensio
nimis quod voluntas nostra sursum tendere veritatis.
debeat, si summam sapientiam discere velimus.

Naturalis enim voluntas deorsum tendens
non nisi fallaces, neque Regni Tenebrarum
colliget, quas superbus Spiritus in Regno Tenebra-
rum regnans, virtute sua mendaci oculos fascinante
pro magnis oraculis venditat.